



02/09/2024

Hotel Establishments and Venues Owners

السادة/ المنشآت الفندقية وملوك القاعات المحترمون

Circular No. 6/2024

تعميم رقم 6/2024

Subject: Event Registration for Domestic & International Weddings

الموضوع: تسجيل حفلات الزواج المحلية والدولية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Pursuant to the Law No.(8) of 2018 establishing the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi (DCT Abu Dhabi) with a mandate to develop the tourism industry in the Emirate of Abu Dhabi, and upon the Executive Council's Chairman Resolution No. 54/2016 on the events licensing system in Abu Dhabi, and upon DCT Abu Dhabi's Chairman Resolution No. 11/2011 relating to the application mechanism of the events licensing system in the Emirate of Abu Dhabi through the tasks assigned to DCT Abu Dhabi.

بناءً على القانون رقم (8) لسنة 2018 بشأن إنشاء دائرة الثقافة والسياحة – أبو ظبي وما نص عليه بشأن المهام والاختصاصات لتحقيق التنمية السياحية لإمارة أبوظبي، وعلى قرار رئيس المجلس التنفيذي رقم (54) لسنة 2016 بشأن نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي، وقرار رئيس دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي رقم (11) لسنة 2019 بشأن آلية تطبيق نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي وذلك من خلال القيام بالمهام الموكلة للدائرة.

For organisational purposes, we would like to emphasise the necessity of registering wedding ceremonies in the events licensing system as follows:

لغايات تنظيمية، نود التأكيد على ضرورة تسجيل حفلات الزواج في نظام ترخيص الفعاليات حسب التالي:

- Register all domestic and international weddings using the adequate categories.
- Update additional information regarding weddings on the portal, including: number of wedding attendees, couples' nationality, emirate of residence for domestic events, number of guest rooms (if applicable), length of stay (if applicable).
- It should be ensured that wedding registrations are submitted within 3 working days (minimum) before the event's start date.
- Kindly note that there is no applicable fee for wedding registrations.
- If there are local performers at local weddings, no permit is required.
- If there are international performers at domestic or international weddings, then entertainment permits and all necessary approvals must be obtained from DCT Abu Dhabi and the relevant authorities before the event's start date.

- يتم تسجيل كافة حفلات الزواج المحلية والدولية مع مراعاة اختيار التصنيف الصحيح.
- التأكد من إدخال البيانات الصحيحة والتي تتضمن عدد الحضور واختيار فئة الحفل هل هو حفل محلي أو دولي، إضافة إلى باقي التفاصيل الأخرى، مثال على ذلك (جنسية الزوجين - ومكان إقامة صاحب الزواج المحلي داخل الدولة – أعداد الغرف التي يتم حجزها "إن وجدت" – عدد أيام الإقامة "إن وجدت").
- التأكد من أن تتم عملية تسجيل حفل الزواج في النظام قبل ثلاثة أيام عمل على الأقل من تاريخ الحفل.
- يرجى العلم بأنه لا توجد رسوم على تسجيل حفلات الزواج.
- في حالة وجود موديين (فنانون أو فرق فنية) في حفلات الزواج المحلية، فإنها لا تحتاج إلى تصريح.
- في حال وجود فنانين أو فرق فنية من خارج الدولة في حفلات الزواج المحلية والدولية، يجب أخذ التصاريح الترفيهية والموافقات اللازمة من الدائرة والجهات المختصة قبل تنظيم الحفل.

Please note that you will be inspected and ensure that you register your wedding parties in the event licensing system

يرجى العلم بأنه سيتم التفتيش والتأكد من قيامكم بتسجيل حفلات الزواج في نظام ترخيص الفعاليات.

For further enquiries or technical support, please contact

للمزيد من الاستفسارات أو للحصول على الدعم الفني عند تقديم الطلب، يرجى

Circular No. 6/2024





the following:

التواصل على الأرقام التالية:

Abu Dhabi Contact Centre – 800 555

Email: contact@tamm.abudhabi

مركز اتصال حكومة أبوظبي - 800 555

البريد الإلكتروني: contact@tamm.abudhabi

Or visit the below link:

<https://www.tamm.abudhabi/>

أو زيارة الرابط أدناه:

<https://www.tamm.abudhabi/>

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

The Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي



Handwritten signature in blue ink.

